
"VERSENYKÉPESEK VAGYUNK" 
Beszélgetés Kormos Tiborral, a JATE Klub vezetőjével 

Ha megkérdeznénk jónéhány JATÉ-s hallgatót, hogy mer-
re van Szegeden a Toldi utca, valószinüleg sokan tanácsta-
lanul állnának. Pedig olyan közismert intézmény "székel" 
itt, mint a JATE Klub, ahol is biztosan mindenki megfordul 
egy-két alkalommal egyetemi évei alatt. Hogy azután ez 
rendszeres tagsági viszonnyá válik-e vagy csupán a heti 
egy /disco/-müsor látogatásában merül ki, kétoldalú folya-
mat. Erről a kapcsolatról, a klub működéséről, gondjairól 
kérdeztük Kormos Tibort, a JATE Klub vezetőjét. 
Uj Impulzus: A'legkézenfekvőbb kérdés: hány tagja van a 
klubnak és ebből mennyi a JATE-s hallgató? 
Kormos Tibor: Körülbelül 2 .200 tagunk van, ebből l.QOO a 
JATE hallgatója. A többiek vagy a társintézményekben tanul-
nak vagy pedig a szegedi vállalatok, intézmények dolgozói. 
Ez utóbbi esetben eléggé bonyolult módon lehet valaki tag: 
a vállalat KISZ-bizottságának kérelme szükséges hozzá. 
U,I«s Miből gazdálkodik a klib és ez mire elég? 
K.T.: Három bevételi forrásunk van: egyrészt az egyetemtől 
kapunk meghatározott összegű támogatást, másrészt a klub tag 
sági dijból, valamint a diacó belépti dijából /ez az egyet-
len rendezvényünk, ahol fizetni kell/. Ezt az összeget csak 
a taglétszám emelésével lehetne növelni, de ennek érthető 
korlátai vannak. "Sajnos" a disco leszálló ágban van és 
igy nem hoz annyit a konyhára mint régebben. Hogy mire elég 
ez nehéz kérdés, ugyanis a pénz sosem elég. Ráadásul szinte 
évente emelkednek az előadói gázsik és egyre nehezebb gaz>-
dálkodni. 

U.Io: Ez az óvatos fogalmazás nem jelent-e egy jövőbeni 
klubtagsági dij emelést? 
K.T.: Ugy néz ki a dolog, hogy jöv<5 szeptembertől felemel-
jük a klubtagságik árát. Tisztában vagyunk vele, hogy nem 
lesz népszerű intézkedés, de nem tehetünk mást, hiszen mi 
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ia a piacról élünk, 3 ráadánul vevők vagyunk, akiknek al-
kalmazkodni kell. Hogy menn/i lesz az összeg, még nem tisz-
tázott® Azt azonban ki merem mondani, hogy a klub még igy 
is nagyon olcsó szórakozási lehetőséget biztosit. 
U,Io: Baráti beszélgetésekből tudom, hogy nem mindenki elé-
gedett a müsorkinálattalo Hogy áll össze a klub programja? 
KoT.: Globálisan egy évre tervezünk előre. Konkrét terveket 
azonban csak egy hónapra előre tudunk adni. Közben nyomdá-
ba kell küldeni a műsorfüzetet, rendőrségi engedélyeket kell 
beszerezni és termet kell biztosítanunk más rendezvényekhez 
is. 
A programunk ugy áll össze, hogy vannak a klubon belül kisebb 
köröks pl« történész, filozófiai, szexológiai stb0 Ezek ha-
vonta egy alkalommal jelentkeznek. Igyekszünk a szélesebb 
tagságot érdeklő témákat műsorra tűzni. Ezen kivül vannak 
nagyobb tömegeket megmozgató programok, pl. filmvetítés, 
táncház, discóoVan játéktermünk, tévénk éa itt a büfé. Saj-
nos sokan csak ezt ismerik a klubból. Lehet, hogy érik kri-
tikák a klub működését, de Elütöm, hogy versenyképesek va-
gyunk és tudunk olyan programot biztosítani, mint bármelyik 
fővárosi egyetemi klub0 Mindenkit meghívtunk eddig és meg 
ia hívunk a jövőben, ha értékes produkcióval jön és igény 
van rá. Bármilyen területet nézünk, nem tudsz olyan nevet 
mondani, aki még nem szerepelt nálunk. Akár előadóművészek-
ről, akár pantomim csoportról, akár együttesekről legyen 
szó. Persze jöhetne az ellenvetés, hogy miért nem hívjuk 
pl. az LGT-t. Hívtuk őket, jönnének is, de nem fér el a 
szerelésük a klubban0 Tehát azt akarom érzékeltetni, hogy 
ami esetleg kimarad, az nem rajtunk múlik. 
Uol. : Ki állítja össze a programot és mennyire veszitek 
figyelembe a klubtagok egyéni javaslatait? 
K.T„: Hárman dolgozunk főállásban a klubban. Van egy Klub-
tanács elnevezésű hallgatókból álló szervezet, amelynek 
első összejövetelén mindössze hárman voltak. Ugy látszik 
tehát, hogy nem érdeklődnek túlságosan a klubprogram 
iránt, pedig bárkinek figyelembe vesszük a javaslatát, hi-

/ szen ezzel a mi munkánkat segiti. 
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Uole : Két évvel ezelőtt felmerült a Jogi Kar KISZ vezetősé-
gének egy olyan ötlete, hogy a kar bizonyos napokon megkap-
ná a klubot és ott saját maga szervezne programokat«, Akkori-
ban ez csak ötlet maradt. Lenne-e must lehetőség ennek meg-
valósítására /akár mindhárom kar bekapcsolódásával/? 
KoT.: Jó ötlet és messzemenően támogatjuk, hiszen ez is a 
mi munkánkat segitené. 
Uo1«: Van-e konkurrencia a JATE Klub és a többi szegedi egye 
temi, főiskolai klub között? 
K.T0: Nincs konkurrencia, és nem is nagyon lehet, ugyanis a 
lehetőségeink sokkal jobbak mint a többieké. Ugy fogalmaz-
nék, hogy nem a mi jó helyzetünk az örvendetes, hanem az ő 
rosszabb körülményeik az elgondolkodtatok. 
U.I.: Befejezésül: milyen érdekesebb programokat terveztek 
erre a félévre? 
K.T.: Szeretnénk meghivni a Szolnoki Szigligeti Szinház 
karaara szinpadát, Jancsi filmet vetitünk majd, a KFT együt-
test várjuk, és ha minden igaz, vendégünk lesz Mészöly Kál-
mán és Szepesi György valamint Végh Antal. Persze különböző 
időpontban. 
U.lo; Köszönjük a beszélgetést. 

Dávid József 


